
  

 

 

 

Norrtälje den 12 oktober 2020 

Socialdemokraterna i Norrtälje kommun 
 

https://socialdemokraternanorrtalje.se/  
www.facebook.com/norrtaljesocialdemokrater 
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Den senaste utvärderingen av Norrtäljes sjukvårds- och omsorgsmodell 
presenterades i slutet på 2019. Då kunde vi återigen läsa att i Norrtälje kommun så 
erbjuder vi en väldigt omtyckt vård och omsorg till en relativt låg kostnad. Det som 
är unikt i Norrtälje är den samverkansmodell vi har, där vi samarbetar över 
traditionella gränser mellan offentlig och privat och mellan kommun och region. Den 
här unika modellen, Norrtäljemodellen, bör utvecklas – inte avvecklas.  
 
Ändå vill nu det moderatledda styret ta ett tydligt steg mot just en sådan avveckling. 
Man vill flytta KSON:s beställarorganisation till den centrala hälso- och 
sjukvårdsförvaltningen i Stockholm. Genom att flytta makten tillbaka till Stockholm 
tappar vi inte bara den lokala anknytningen, utan försvårar även arbetet med att 
utveckla den samverkan vi har i Norrtälje kommun. Den här inriktningen – som tas 
utan bred förankring - kommer att kunna leda till Norrtäljemodellens avveckling.  
 
Vad vården och omsorgen i Norrtälje kommun behöver är en trygg, långsiktig 
finansiering så att man kan fokusera på utveckling istället för att hela tiden behöva 
arbeta med nedskärningar orsakade av för snåla budgetar.  
 
Vi socialdemokrater undrar därför; 
 

- Tänker det moderatledda styret avveckla Norrtäljemodellen?  
 
 

 
För Socialdemokraterna, 
 
 
Ulrika Falk (S), oppositionsråd  


